
ACTIVITATEA REALIZATĂ ÎN ANUL 2021
 

Prezența la ședințele convocate ale Consiliului local Cluj Napoca:
Am fost prezent la  13 ședințe convocate din 17 . 

Două absențe ( 5.11. – convocare de îndată, 22.12. - ședință extraordinară);
La  cele  12  de  ședințe  ordinare  convocate  ale  Consiliului  local  al

municipiului Cluj-Napoca am avut 2 absențe din care una motivată .

Prezență la comisiile de specialitate:
În perioada 3 ianuarie-31 decembrie 2021:
 Comisia III – 14 de ședințe, Comisia V – 14 de ședințe, iar Comisia VII –

15 de ședințe.
În cadrul ședințelor comisiilor de specialitate au fost analizate și acordate

avize  pentru  proiectele  de  hotărâre/informări, Comisia  III  –  173 de  avize,
Comisia V – 78 de avize, Comisia VII – 68 de avize

La  ședințele  comisiilor  de  specialitate,7 absențe (Comisia  V:  20.04.,
24.05., 14.06., 18.06., 30.09., 2.12.); (Comisia VII: 15.06.)

Intervenții:
Rácz  Levente  Zsolt  –  91  intervenții  (și  în  calitatea  sa  de  secretar  al

Comisiei VII)

Activitatea în anul 2021:

Am fost prezent la ședințele convocate de directorul Liceului Teoretic Báthory
István, Grădiniței Lizuca, Liceul Unitarian „János Zsigmond”, Școala Gimnazială
„Octavian Goga”.

Am  organizat  o sesiune de întrebări  -  răspunsuri  despre proiectele de
finanțare ale Primăriei Cluj-Napoca! 

La închiderea anului școlar la Liceul Teoretic Báthory István am  înmânat
un premiu special din partea UDMR Cluj.

Am avut mai multe ore de audiență cu cetățenii din Cluj Napoca.
Am participat  la   dezbateri  publice  organizate  de  primăria  mun.  Cluj-

Napoca.
Am vorbit printre altele despre înființarea unui patinoar permanent, care

ar putea găzdui și o echipă proprie de hochei și  alte sporturi de iarnă ce se
practică cu patine .

Am  fost  invitat  la  Observator  Transilvan  -  TVR  Cluj,  unde  am  avut
oportunitate de a vorbi despre dezvoltările legate de un patinuar acoperit în
Cluj-Napoca



Ministrul  Tineretului  și  Sportului,  Eduárd  Novák,  s-a  întâlnit  cu
antreprenori la Cluj-Napoca. Ministrul a susținut inițiativa mea de a construi un
patinoar în Cluj-Napoca. 

Am organizat impreună cu colegii de la UDMR ore de audiență în mod
repetat pentru cetățenii interesați.

Rácz Levente Zsolt 


